
 
 
 

 

 
 
 
Številka: 011-1/2022 
Datum:   
 
Skrajšani zapisnik  
 
Predlog skrajšanega zapisnika 1. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 14. 
maja 2025, s pričetkom ob 18.00. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
Sejo je  vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- od 26 članov prisotnih 25 članov, odsoten Sandi Bačar. 
 
Ostali prisotni: 

− Mojca R. PLANINC, občinska uprava 

− Zlata ČIBEJ, občinska uprava 

− Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 

− Janez FURLAN, občinska uprava 

− Karmen SLOKAR, občinska uprava 

− Eliana HUMAR, občinska uprava 

− Peter KETE, občinska uprava 

− Matevž BRATAŠEVEC, občinska uprava 

− Nastja ZADRAVEC, občinska uprava 

− Jasmina SERAŽIN, občinska uprava 

− Elisa DEDIĆ, občinska uprava 

− Rosana RIJAVEC, STA 

− Karin ZORN ČEBOKLI, Radio Koper 

− Ana ŠTOKELJ, Primorski val 
 
Pri preverjanju prisotnosti je prišlo do tehnične napake, v obeh primerih je število prisotnih 25.  
 

K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev dnevnega reda 
 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne in vprašal, če želi kdo razpravljati glede dnevnega 

reda seje.  

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.  

H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je sprejet naslednji  

 



 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda; 

2. Rebalans proračuna Občine Ajdovščina za leto 2025 – 1. obravnava in Spremembe pro-

računa Občine Ajdovščina za leto 2026 – 1. obravnava. 

 
K 2. točki dnevnega reda 
Rebalans proračuna Občine Ajdovščina za leto 2025 – 1. obravnava in Spremembe proračuna 
Občine Ajdovščina za leto 2026 – 1. obravnava 
 
TADEJ BEOČANIN je podal uvodno obrazložitev. 

MIHA KAPELJ je povedal, da so Odbor za finance in premoženjske zadeve, Odbor za družbene 

zadeve, Odbor za okolje in prostor, Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe ter 

Komisija za kmetijstvo so na skupnem zasedanju dne 14. 5. 2025 obravnavali predlog Rebalansa 

proračuna Občine Ajdovščina za leto 2025 in predlog Sprememb proračuna Občine Ajdovščina 

za leto 2026 ter se s predlaganima vsebinama strinjajo. Občinskemu svetu Občine Ajdovščina 

predlagajo, da oba akta obravnava in jih sprejme. 

JANEZ TRATNIK je vprašal, kakšne so mere igrišča v Budanjah (projekt igrišče).  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da gre za standardizirano igrišče dimenzionirano skladno s 

standardi za mali nogomet.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o Rebalansu 

proračuna Občine Ajdovščina za leto 2025 v 1. obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagan odlok v 1. obravnavi sprejet.  

 

Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa v 2. obravnavi.  
 

 ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o Spremembah 

proračuna Občine Ajdovščina za leto 2026 v 1. obravnavi. 

  ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep v 1. 
obravnavi sprejet.  

 

Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa v 2. obravnavi.  
 

 ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da zaključijo sejo.  
 
Seja je bila zaključena ob 18.10. 
 
 
ZAPISNIČARKA:                                                   PREDSEDUJOČI: 
JASMINA SERAŽIN, l. r.   Tadej BEOČANIN, l. r. 


